
 

 

   

   

§ 4 VD informerar 
 
Mats Grönlund informerade om aktuella frågor i bolaget och koncernen. Bland annat 
informerades om 

- Utredningsbeslut avseende moderniseringen av Ericsson Globe och Annexet kommer inom 
kort 

- Tvåårsbesiktning av Tele2 Arena har genomförts. Fortfarande ett relativt stort antal 
anmärkningar 

- Tolv Stockholms nya aktivitetsytor är framgångsrika 
- Wifi i Ericsson Globe är installerat och fungerar bra enligt utvärdering efter två konserter 
- Arbetena inför ESC går enligt plan 
- Diskussioner pågår avseende försäljning av Arenagaraget och Yttre kommersiella lokaler 
- Eventuellt flytt till större kontor till hösten 
- Presentation av förslag till ny varumärkesplattform 

- Styrelsen gav VD i uppdrag att återkomma med information över hur arbetet gått 
till, budget, intressenter m.m. 

 
Styrelsen noterade redogörelserna. 
 
 
  


